
          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVADA DOME 
Reģ.Nr.90009115622, Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501, tālrunis +371 64522453  

fakss+371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 

Balvos 

 

 SOCIĀLĀS UN VESELĪBAS APRŪPES JAUTĀJUMU 

 KOMITEJAS SĒDES PROTOKOLS 
 

2023.gada 20.jūlijā                                                                         Nr. 7 

 

Sēde sasaukta plkst. 09:00 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV-4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

Sēdi atklāj plkst. 09:01 

 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

 

1. Par saistošo noteikumu “Kārtība, kādā Balvu novada pašvaldība piešķir stipendijas 

studentiem, kuri studē pašvaldības atbalstītās sociālā darba speciālistu studiju 

programmās” projektu (informatīvs). 

2. Par sociālās aprūpes pakalpojuma “Aprūpe mājās” sniegšanu (informatīvs). 

3. Par sadarbību ar LSK un finansējuma piešķiršanu (informatīvs). 

 

Sēdi vada – Ruta Cibule 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: deputāts Aija Mežale, deputāts Iveta Arelkeviča, deputāts Svetlana Pavlovska, 

deputāts Egons Salmanis, deputāts Jānis Vancāns 

 

Ieinteresētās personas: 

Domes deputāti domes priekšsēdētāja vietniece Sandra Kapteine, biedrības „Latvijas Samariešu 

apvienība” pārstāvji Dzintra Miška, Karīna Vecā, Balvu Spciālās pārvaldes juriskonsults Inita 

Pušpure, Balvu novada Sociālās pārvaldes vadītāja vietnieks administratīvajos un saimnieciskajos 

jautājumos Līga Šustova 

attālināti izmantojot  https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) deputāts 

Marija Duļbinska (attālināti-bez balss tiesībām), Balvu novada Sociālā pārvaldes vadītāja vietnieks 
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sociālajos jautājumos Ligita Zelča, Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja Iluta Jaunžeikare, 

juriskonsults Inese Trupovniece, Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja Līga Vilciņa, Attīstības 

plānošanas nodaļas projektu vadītāja Irēna Začeva, Attīstības plānošanas nodaļas projektu vadītāja 

Arvita Voiciša, izpilddirektora vietnieks administratīvajos un finanšu jautājumos Tamāra Locāne, 

Bāriņtiesas priekšsēdētāja Diāna Astreiko, Kancelejas un personāla nodaļas arhivāre Sandra 

Pundure, Balvu novada Sociālā pārvaldes vadītāja Viktorija Puka, domes priekšsēdētājs Sergejs 

Maksimovs 

 

Nepiedalās-  

Komitejas locekļi: deputāts Marija Duļbinska – piedalās attālināti- bez balss tiesībām – personīgu 

iemeslu dēļ 
 

Balsojums par papildus darba kārtības jautājuma iekļaušanu 

 

Ziņo Ruta Cibule: Sēdes vadītāja skaidro, ka darba kārtībā ir 2 jautājumi un papildus darba 

kārtībā ir 1 jautājums un aicina komitejas locekļus apstiprināt papildus 

darba kārtību. Komitejas locekļi apstiprina papildus darba kārtību. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
Apstiprināt papildus darba kārtības jautājumu 

iekļaušanu 

 

Balsojums par darba kārtību kopumā 

 

Izsaka priekšlikumu 

Ruta Cibule: 

Sēdes vadītāja aicina komitejas locekļus apstiprināt darba kārtību 

kopumā. Komitejas locekļi apstiprina darba kārtību kopumā. Sāk 

izskatīt darba kārtības jautājumus. 

 

Par lēmumu balso: 

"par"  -  

6 (Iveta Arelkeviča, Ruta Cibule, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis, Jānis Vancāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt darba kārtību kopumā 
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1.§ 

Par saistošo noteikumu “Kārtība, kādā Balvu novada pašvaldība piešķir stipendijas 

studentiem, kuri studē pašvaldības atbalstītās sociālā darba speciālistu studiju 

programmās” projektu (informatīvs). 

 

Ziņo Līga Šustova: Skaidro par darbinieku trūkumu sociālajā jomā un par to, kāpēc tapa šo 

saistošo noteikumu projekts. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Lūdz īsumā nodefinēt, kas tieši ir iekļauts saistošo noteikumu projektā. 

Ziņo Inita Pušpure: Ziņo un sīkāk paskaidro par saistošo noteikumu projektu un īsumā 

nodefinē, kas tajos ir iekļauts. Skaidro, ka ir dažas tehniskas kļūdas un 

neprecīza atsauksme uz punktu, kas tiks salabots. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Uzdod jautājumu. 

Izsaka viedokli Inita 

Pušpure: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Līga 

Šustova: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka šādām summām jau būtu jābūt iestrādātām budžetā. Jautā, 

vai šajā projektā ir iestrādāts kaut kāds aizsardzības mehānisms par 

atmaksu un sīkāk par to paskaidro. 

Izsaka viedokli Inita 

Pušpure: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka būtu jābūt nopietnākām sankcijām. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Uzskata, ka būtu šī prakse jāatjauno un jāatbalsta. Jautā, vai stipendijas 

summa, kas ir iekļauta ir adekvāta. Ja šogad šis jautājums tiek skatīts vai 

Sociālās pārvaldes budžetā ir kaut kāda rezerve, kas neprasa papildus 

līdzekļus. 

Izsaka viedokli Līga 

Šustova: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Uzdod jautājumu par starta termiņiem. 

Izsaka viedokli Līga 

Šustova: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Jautā, kā varēs saprast, kam piešķirt šo stipendiju, ja būs daudz, kas 

pieteiksies. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka ir kritēriji. 

Izsaka viedokli 

Svetlana Pavlovska: 

Jautā, vai ir jau kaut kur tāda prakse un pieredze. 

Izsaka viedokli Inita 

Pušpure: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 
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Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Sīkāk paskaidro par sadarbību ar LU un Alūksnes filiāles iespējām. 

Skaidro, ka tā ir atbalstāma rīcība, jo tā ir viena no iespējām, kā piesaistīt 

jaunos speciālistus. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka virziens ir uz to, ka atbalstām un dodam savu komitejas 

atzinumu virzīt šos saistošos noteikumus tālāk sabiedriskai apspriešanai. 

Izsaka viedokli Inita 

Pušpure: 

Sīkāk skaidro par pienākumu atmaksāt īsākā laika periodā. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka būtu par to, lai samazinātu atmaksas termiņu, bet parasti 

iestrādā kaut kādus inflācijas %. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Skaidro par deklarētajiem novadā. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka to paturam uzmanības lokā un tad arī skatamies un ja būs 

nepieciešams, tad varēs veikt arī kādus grozījumus un papildināt. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Skaidro, ka varētu atrunāt, ka priekšroka novadā deklarētajiem. 

Izsaka priekšlikumu 

Ruta Cibule: 

Aicina informāciju par saistošo noteikumu “Kārtība, kādā Balvu novada 

pašvaldība piešķir stipendijas studentiem, kuri studē pašvaldības 

atbalstītās sociālā darba speciālistu studiju programmās” projektu 

pieņemt zināšanai. 

 

Nolemj: 

Informāciju par saistošo noteikumu “Kārtība, kādā Balvu 

novada pašvaldība piešķir stipendijas studentiem, kuri 

studē pašvaldības atbalstītās sociālā darba speciālistu 

studiju programmās” projektu tiek pieņemta zināšanai. 

 

2.§ 

Par sociālās aprūpes pakalpojuma “Aprūpe mājās” sniegšanu (informatīvs). 

 

Ziņo Anna Laizāne: Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par sociālās aprūpes pakalpojuma 

“Aprūpe mājās” sniegšanu. 

Izsaka viedokli Karīna 

Vecā: 

Sniedz sīkāku informāciju par sociālās aprūpes pakalpojuma “Aprūpe 

mājās” sniegšanu. 

Izsaka viedokli Dzintra 

Miška: 

Sīkāk paskaidro par pakalpojumu un tā nepieciešamību. 

Izsaka viedokli Anna 

Laizāne: 

Sīkāk paskaidro par pakalpojuma mērķgrupu. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kapteine: 

Uzdod jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Egons 

Salmanis: 

Sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Jautā par aizvietošanām. 

Izsaka viedokli Karīna 

Vecā: 

Sīkāk paskaidro par darba nepārtrauktību. 
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Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka jebkura pakalpojuma krāšņumu nosaka cilvēki. 

Izsaka priekšlikumu 

Ruta Cibule: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai. 

 

Nolemj: 
Informācija par sociālās aprūpes pakalpojuma “Aprūpe 

mājās” sniegšanu tiek pieņemta zināšanai. 

 

3.§ 

Par sadarbību ar LSK un finansējuma piešķiršanu (informatīvs). 

 

Ziņo Daina Tutiņa: Ziņo un sīkāk paskaidro par iepriekšējo situāciju un iespējamajiem 

variantiem par finansējumu zupas virtuvei. Skaidro, ka sagatavotai 

līgums joprojām nav noslēgts, ka pašvaldība to ir sagatavojusi un 

nosūtījusi, bet LSL ir iebildumi, līdz ar to līgums nav noslēgts. Saprot to, 

ka atbalsts ir nepieciešams. Sīkāk paskaidro par šobrīd saņemto 

iesniegumu. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Jautā, kas tieši ir mainījies darba organizācijā. Lūdz sīkāk paskaidrot par 

imaiņām organizācijā un iesnieguma būtību un, kas bijis iepriekš 

nepareizi darīts, ka līgums joprojām nav noslēgts. 

Izsaka viedokli Uldis 

Līklops: 

Sīkāk paskaidro par struktūru un izmaiņām. Par zupas virtuvi, ka 

komunikācija ir ļoti ieilgusi, ka nav bijis nekādu domstarpību par šī 

jautājuma risināšanu. Sīkāk paskaidro par zupas virtuvi un tās 

saņēmējiem. Skaidro, ka bijusi problēma no viņu pašu puses, par ko arī 

ļoti atvainojas, jo bija nepareizi sastādīts iesniegums. Sīkāk paskaidro par 

lōguma formulējuma maiņu, jo tas ir neprecīzs. 

Izsaka viedokli Olga 

Siņica: 

Sīkāk skaidro par summas apmēru un pašvaldības kārtību finansējuma 

piešķiršanai. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro par iesniegumā ietberto formulējumu, kas būtu pieņemams LSK. 

Par atskaites kārtības nepieciešamību. Uzskata, ka jāatrisina ieilgušais 

jautājums. Vēlētos uzklausīt Sociālās pārvaldes viedokli, ka varbūt būtu 

lietderīgi padomāt par šī pakalpojuma atgriešanu, kas šobrīd ir noņemts 

no pakalpojumu klāsta. Skaidro, ka šobrīd šis jautājums ir informatīvs, 

kas jāpārrunā un tad noteikti tas būtu vēlreiz jāskata un jārunā Finanšu 

komitejā. 

Izsaka viedokli Inita 

Pušpure: 

Sīkāk paskaidro par pabalstu taloniem un atskaitīšanos, kā tika izlietots 

šis pakalpojums. Skaidro, kāpēc tika pārtraukts šis pakalpojums, ka 

paralēli bija divi zupas virtuves sniedzēji, ka nevarēja vairs izsekot, vai 

šis pakalpojums sasniedz mērķi. 

Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Jautā par projekta ilgumu - cik ilgi plānots sniegt šo pakalpojumu, lai var 

plānot. 

Izsaka viedokli Uldis 

Līklocis: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro, ka beigu datums ir 2024.gada 

31.marts. Skaidro, ka par summu, kāpēc iesniegumā minēta tieši šāda 

summa - nevar īsti atbildēt. Uzskata, ka šobrīd to vajadzētu pabeigt un 

tad arī lemt pēc projekta beigām, ko īsti darīt. 
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Izsaka viedokli Sergejs 

Maksimovs: 

Skaidro, ka ir jāmeklē kopīgi risinājumi, lai šis pakalpojums sasniegtu 

savu mērķi. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka ir ieguvusi redzējumu par sniegto informāciju, bet detalizēti 

šobrīd šo jautājumu nevarēs atrisināt. Skaidro, ka šobrīd būtu 

nepieciešams godpilni, cieņpilni pabeigt šo diskusiju un līguma 

noslēgšanu. Būtu jālūdz Sociālajai pārvaldei paskatīties par iespēju 

atjaunot šo pakalpojumu. Šajā kontekstā lūdz Sociālajai pārvaldei 

paskaidrot, kādi tieši pabalsti ir palielinājušies ar 1.jūliju. Jautā 

U.Līklocim, ar ko konkrēti risināt radušos jautājumus. 

Izsaka viedokli Gunta 

Stepiņa: 

Sīkāk paskaidro un iepazīstina ar sevi. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Skaidro, ka šo jautājumu nevaram šodien pabeigt. Pēc komitejas sēdes 

varētu runāt ar speciālistiem un tad, ja būtu sapratuši un tikuši skaidrībā 

ar šo jautājumu varētu iesniegt izskatīšanai domes sēdē kā papildus darba 

kārtības jautājumu. 

Izsaka viedokli Daina 

Tutiņa: 

Skaidro, ka būtu nepieciešams uz sarunu pieaicināt arī juridiskās nodaļas 

pārstāvjus. 

Izsaka priekšlikumu 

Ruta Cibule: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai. 

 

Nolemj: 
Informācija par sadarbību ar LSK un finansējuma 

piešķiršanu tiek pieņemta zināšanai. 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 10:59 

 

Sēdi vadīja – 

Komitejas sēdes vadītāja                                                                                                 Ruta Cibule 

 

Sēdi protokolēja –  

sēžu protokolu vadītāja                     Jūlija Korlaša 

 

 

 


